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To:

From:

Sent: Thur 3/18/2021 9:56:47 AM

Subject: RE: Terugkoppeling directeurenoverleg P19

Received: Thur 3/18/2021 9:56:48 AM

@rivm.nl]

t lukken. Ik heb dan voor het volgende kernteam een nieuwe begroting, dat is dan ook op tijd voor naar

Ga er volgende week mee aan de slag.

rom:ENE IEEE EEN.>Sent: woensdag 17 maart 2021 16:18

To: ERED)(EErv >
Subject: FW: Terugkoppeling directeurenoverleg P19

Zie hieronder het antwoord van EEE
Budget hoeft dus niet tot in detail uitgewerkt te zijn, ze gaan nu uit van de schatting die ze al hebben gekregen.
Binnen 2/3 weken willen ze weer in gesprek met VWS. Lukt het om tegen die tijd een schatting te hebben van

eventuele meerkosten bij een extra vaccin?

Sent: woensdag 17 maart 2021 15:39

rivm.nl>;

rivm.nl>;512e]s12e)512 51.2e

Subject: RE: Terugkoppeling directeurenoverleg P19

We hebben op korte termijn een afspraak met alle opdrachtcoordinatoren van de thema’s ingepland. Voorafgaand
aan die afspraak zullen we een overzicht sturen van de projecten die bij ons bekend zijn en met het verzoek om het

nog aan te vullen. Een van die vragen is of er projecten/studies zijn waarvan nu al bekend is dat ze een langere
doorlooptijd hebben dan 2 jaar. Van een aantal is dat al bekend, zoals de Vasco en rioolwatersurveillance. We

hopen binnen nu en een week of 2/3 een overzicht te hebben van projecten/studies die langer dan 2 jaar lopen.
Deze zullen we aan Vws voorleggen en met elkaar bespreken bij welke directies deze tzt kunnen landen en hoe we

de financien hiervoor kunnen borgen.

Het onderdeel immuunrespons is niet expliciet met VWS besproken, wel weten ze dat er meerdere

onderzoeksvragen onder komen te hangen. Ik zal hog even nagaan in hoeverre het nodig is om dat nog apart te

benoemen. We zullen voorafgaand aan elk BO/PO met VWS namelijk een lijstje aanleveren met nieuwe

projecten/studies en deze dan in het overzicht opnemen.

Ik heb laatst al een begroting ontvangen, wanneer er grote wijzigingen zijn in de deze begroting, bv door

toevoeging van een nieuw vaccin, dan horen we graag wat de meerkosten daarvan zijn zodat we dat in de interne

begroting van P19 kunnen opnemen.

Ik hoop dat dit al je vragen beantwoord, zo niet laat het me weten!

Groeten JERE

ven: ENE INE rir

Verzonden: woensdag 17 maart 2021 10:37

rivm.nl>; ERLY REY < @rivm.nl>;

rivm.nl>; @rivm.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling directeurenoverleg P19



1265815

In je bericht van 3 maart zie ik staan dat er akkoord is op de Vasco studie, die langer dan 2 jaar zal duren. Heel mooi!

Daarnaast zie ik dat binnen het Clb geinventariseerd zal worden welke andere Covid-19 projecten (incl kosten) een langere looptijd

hebben dan 2 jaar. Is er al een overzicht binnen het Clb van langer lopende studies?

Bij IIV zijn we druk bezig met studies om de immuunrespons na Covid19 vaccinatie te vervolgen. Hierin volgen we het nationale

vaccinatieprogramma en zullen we op meerdere tijdspunten na vaccinatie bloed afnemen voor onderzoek. Deze studie heeft ook

een langere looptijd dan 2 jaar (gerekend vanaf januari 2021) en is gekoppeld aan Vasco. Is deze studie cok besproken in het

directeurencverleg? Zo niet, waar en wanneer moeten we deze studie dan aanmelden?

En laatste vraag: tot op welk detailniveau moeten we de begroting voor deze studie aanleveren? We gaan in de begroting nu uit

van implementatie van vier vaccins, maar dit worden er mogelijk meer en dat heeft dan gevolgen voor het benodigde budget.

Ik hoor graag van je.

+ Langlopende opdrachten

Van een aantal projecten/studies is het al bekend dat deze een langere looptijd hebben dan 2 jaar, bijvoorbeeld omdat er een

verplichting aangegaan moet worden (in geval van AlO) of wanneer een langere studietijd noodzakelijk is. Het Clb zal een overzicht

maken hoeveel er van dit soort projecten/studies zijn inclusief potentiele kosten.

Afgesproken wordt dat er tijdig in overleg gegaan wordt als er in de toekomst sprake moet zijn van overname door andere directies.

Wanneer het al duidelijk is bij welke directie dit onderdeel in de toekomst moet liggen is het belangrijk om hen al tijdig bij de

projecten te betrekken.

+ Cohortstudie Vasco

Er werd gesproken over de start van een grootschalige cohortstudie (VASCO). PDC-19 geeft akkoord voor de uitvoer mits daar waar

mogelijk aangesloten wordt bij bestaande cohorten voor het werven van deelnemers en het verzamelen van data.

512e 5.1.2e s12¢ §.1.2es512512¢ 5.12e

5.1.2e ls12¢¢ 5.1.28 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 512e 5.1.2e

5.1.2e 512 5.1.2e 5.1.2e 5
s12e512 5.,1.2¢

512 °5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

512e 1 5.1.2 5.1.2e 512e
1

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

512 5.1.2e 5.1.2e 5122 5.1.2e 5.1.2e 5.1.28 512

51.2e 512 512 512e 512e 5.1.2e 5.1.2e 512e

5.1.2e 512 512 512e 5.1.2e 5.1.28 512¢ 5.1.2e

5.1.2e s12¢ 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

CR) A. 5.1.2e 512e 5.1.2e 5.1.2e

512e 512 5128 512

5.1.2e Lo ed

512e 512e
A 5 512e 51.2e 5.1.2e

512e 5120512 512 5.1.2e 5.1.2e fed]

51.2e is1zer 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 51.2e

51.2e 512 51.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e 512e 512 512512

5120 S12 512 5.1.2e 2
il 5.1.2e

5.1.2e size 5.1.2e 1.
51.2e 5.1.2e

512e 5.1.2e 5.1.2e A.
512 512 512 0

5.1.2e 512e 5.1.2e

512e 512
1

5125120 5.1.2e 5.1.2e 5122 5.1.2e 5.1.2e



1265815

512 size 5.1.2e 5.1.2e 512 5.1.2e s12e 512

Dubbel



1265815

51.2e 5.1.2e


